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 SĒDES PROTOKOLS 
Aizkrauklē 

2024. gada 12. decembrī  Nr.10  

 

Sēde sasaukta plkst.11.00, Sapulču telpā, Lāčplēša ielā 4, Aizkrauklē un Microsoft TEAMS 

videokonferences režīmā 

Sēde uzsākta plkst. 11:21 

Sēdi atklāj plkst. 11:21 

Sēdes gaita noris dokumentu vadības sistēmā Lietvaris ar elektronisko balsojumu par katru 

izskatāmo darba kārtības punktu un par balsošanai izvirzītajiem priekšlikumiem. 

Sēdes vadītājs:    

 Arvis Upīts,   komitejas priekšsēdētājs 

Sēdi protokolē:     domes, komiteju sekretāre Daiga Naroga 

Sēdē piedalās: 

domes deputāti (9) Jānis Sarmis Bajinskis, Ingūna Grandāne, Gatis Gūtmanis, Aigars Lukss,  

Aivars Miezītis, Zane Romanova, Evija Vectirāne,   

Sēdē nepiedalās 

domes deputāti (2) Uldis Dzērve (darba apstākļu dēļ); Dāvis Kalniņš (darba apstākļu dēļ).  

Uzaicinātās personas un ziņotāji:  

Juridiskās nodaļas vadītāja Gita Židova,  

Kancelejas nodaļas vadītāja Ingrīda Krēsliņa,  

Informācijas un komunikāciju tehnoloģiju nodaļas datorsistēmu administrators 

Andris  Bartkevičs,  

Finanšu un grāmatvedības nodaļas vadītāja Krista Dzene,  

Andreja Upīša Skrīveru bibliotēkas vadītāja Sandra Trakina. 

Arvis UPĪTS iepazīstina ar sēdes darba kārtību un ierosina papildināt ar vienu jautājumu: 

priekšlikums 

Darba kārtībā iekļaut jautājumu par grozījumiem noteikumos "Aizkraukles novada 

pašvaldības noteikumi Vienotas pieejas īstenošanai pirmsskolas izglītības iestāžu personāla 

resursu plānošanā" 

Lai nodrošinātu līdzvērtīgu un motivējošu pirmsskolas izglītības iestāžu pedagogu likmju 

sadalījumu, veikt sekojošas grozījumus minētajos noteikumos: 

 

Bērnu skaits grupā Pedagogu likmes uz vienu grupu 

Līdz 14 bērniem ….. 

14-17 bērni 1.76 

17-18 bērni ….. 

19-20 bērns ….. 

No 21 bērna ….. 
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14-17 bērnu grupa ir iezīmēta kā šobrīd noteikumos apstiprinātais lielums. 

Attiecīgi pārējo likmju lielumi būtu jānosaka jomas pārstāvjiem (Izglītības pārvalde, PII vadītāji) 

Iesniedza Aigars  Lukss 

Atklāti balsojot: ar 9 balsīm “PAR” (Jānis Sarmis Bajinskis, Ingūna Grandāne, Gatis 

Gūtmanis, Aigars Lukss, Aivars Miezītis, Anita Ostrovska, Zane Romanova, Arvis Upīts, Evija 

Vectirāne), “PRET”- nav, “ATTURAS” - nav,  Izglītības, kultūras un sporta jautājumu komiteja 

NOLEMJ: 

ATBALSTĪT priekšlikumu. 

Izglītības, kultūras un sporta jautājumu komiteja, atklāti balsojot: ar 9 balsīm “PAR” (Jānis 

Sarmis Bajinskis, Ingūna Grandāne, Gatis Gūtmanis, Aigars Lukss, Aivars Miezītis, Anita 

Ostrovska, Zane Romanova, Arvis Upīts, Evija Vectirāne), “PRET”- nav, “ATTURAS” - nav,  

NOLEMJ: apstiprināt 2024. gada 12. decembra sēdes DARBA KĀRTĪBU:  

1. Balsojums par 06.12.2024.sēdes darba kārtību 

2. 2024.gadā realizētie projekti, kuri saņēmuši atbalstu no Aizkraukles novada pašvaldības 

NVO projektu programmā 

3. Par Aizkraukles novada Andreja Upīša Skrīveru bibliotēkas un struktūrvienības Skrīveru 

bērnu bibliotēkas lietošanas noteikumu apstiprināšanu 

 

 

1.§ 

Balsojums par 06.12.2024.sēdes darba kārtību 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

9 (Jānis Sarmis Bajinskis, Ingūna Grandāne, Gatis Gūtmanis, 

Aigars Lukss, Aivars Miezītis, Anita Ostrovska, Zane Romanova, 

Arvis Upīts, Evija Vectirāne) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" 

-  
nav 

NOLEMJ: 
Pieņemt darba kārtības jautājumu "Balsojums par 

06.12.2024.sēdes darba kārtību" 

 

2.§ 

2024.gadā realizētie projekti, 

 kuri saņēmuši atbalstu no Aizkraukles novada pašvaldības  

NVO projektu programmā 

Aizkraukles novada pašvaldības Kultūras pārvaldes kultūras darba metodiķe Anita 

OSTROVSKA informē par 2024.gadā īstenotajiem NVO projektiem. 

Pielikumā:  prezentācija uz 37 lp. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

9 (Jānis Sarmis Bajinskis, Ingūna Grandāne, Gatis Gūtmanis, 

Aivars Miezītis, Anita Ostrovska, Zane Romanova, Arvis Upīts, 

Evija Vectirāne, Aigars Lukss) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" 

-  
nav 
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NOLEMJ: 

Pieņemt zināšanai "2024.gadā realizētie projekti, kuri 

saņēmuši atbalstu no Aizkraukles novada pašvaldības NVO 

projektu programmā" 

 

3.§ 

Par Aizkraukles novada Andreja Upīša Skrīveru bibliotēkas 

 un struktūrvienības Skrīveru bērnu bibliotēkas  

lietošanas noteikumu apstiprināšanu 

Ziņo Sandra Trakina: Aizkraukles novada dome iepazinās ar Andreja Upīša Skrīveru 

bibliotēkas vadītājas Sandras TRAKINAS informāciju par izmaiņām 

normatīvajos aktos, kā arī, lai nodrošinātu mūsdienu prasībām atbilstošu 

bibliotēkas resursu un informācijas pārvaldību, nepieciešams apstiprināt 

Aizkraukles novada Andreja Upīša Skrīveru bibliotēkas un 

struktūrvienības Skrīveru bērnu bibliotēkas lietošanas noteikumus jaunā 

redakcijā.  

 

Pamatojoties uz Pašvaldību likuma 10.panta pirmās daļas 21.punktu, 

Bibliotēku likuma 5.panta trešo daļu un 21.panta pirmo un otro daļu, un 

ņemot vērā Aizkraukles novada domes Izglītības, kultūras un sporta 

jautājumu komitejas 12.12.2024. atzinumu:  

 

apstiprināt Aizkraukles novada Andreja Upīša Skrīveru bibliotēkas un 

struktūrvienības Skrīveru bērnu bibliotēkas lietošanas noteikumus. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  -  

9 (Jānis Sarmis Bajinskis, Ingūna Grandāne, Gatis Gūtmanis, 

Aigars Lukss, Aivars Miezītis, Anita Ostrovska, Zane Romanova, 

Arvis Upīts, Evija Vectirāne) 

"PRET" -  nav 

"ATTURAS" -  nav 

"NEPIEDALĀS" 

-  
nav 

NOLEMJ: 

Virzīt tālākai izskatīšanai lēmuma projektu "Par Aizkraukles 

novada Andreja Upīša Skrīveru bibliotēkas un struktūrvienības 

Skrīveru bērnu bibliotēkas lietošanas noteikumu apstiprināšanu" 

 

4.§ 

Par grozījumiem noteikumos 

"Aizkraukles novada pašvaldības noteikumi 

Vienotas pieejas īstenošanai  

pirmsskolas izglītības iestāžu personāla resursu plānošanā" 

 

Lai nodrošinātu līdzvērtīgu un motivējošu pirmsskolas izglītības iestāžu pedagogu likmju 

sadalījumu, veikt sekojošas grozījumus minētajos noteikumos: 

 

Bērnu skaits grupā Pedagogu likmes uz vienu grupu 

Līdz 14 bērniem ….. 

14-17 bērni 1.76 

17-18 bērni ….. 

19-20 bērns ….. 

No 21 bērna ….. 
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14-17 bērnu grupa ir iezīmēta kā šobrīd noteikumos apstiprinātais lielums. 

Attiecīgi pārējo likmju lielumi būtu jānosaka jomas pārstāvjiem (Izglītības pārvalde, PII vadītāji) 

 

Komentē savu priekšlikumu Aigars LUKSS:  

Noteikumi vienmēr ir uzlabojami. Ja paskatāmies šo aspektu – bērnu skaitu grupās un slodzēm. 

Šobrīd esmu apzinājis divus bērnudārzus, kur saistībā ar jaunajiem noteikumiem ir jāatbrīvo divi 

darbinieki. Ja  vēl pēc kāda laika veiksim grozījumus, tad darbiniekus jau būsim atbrīvojuši un 

neatgriezīsim. Priekšlikuma būtība ir tāda, ka paskatāmies to gradāciju, lai pedagoģiskās likmes 

būtu atkarīgas no bērnu skaita grupiņā. Jo vairāk bērnu, jo likme lielāka. 

 

Skaidro Uldis RIEKSTIŅŠ:   

Lai to kopainu saprastu, paņemšu par piemēru vienu pirmsskolas izglītības iestādi, kas arī bija 

uzrakstījusi iesniegumu, kas arī izteica vēlmi tieši šādā veidā pieiet – Skrīveru “Sprīdītis”.  Atbalsta 

personāls jaunajos noteikumus tiek palielināts. Līdz šim bija 2,5 likmes. Pēc jaunā regulējuma ir 

4,08 likmes. Klāt atbalsta personālā nāk vairāk nekā pusotra slodze. Attiecībā uz vietniekiem un 

metodiķiem projektā nāk klāt nepilnas 0.3 slodzes.  Sākumā mēs nodefinējām 17 bērnu skaitu 

grupiņā, bet mans priekšlikums vispār bija noteikt 21 bērnu grupiņā. Ļoti daudzos novados arī ir 

tāds lielums, bet telpu lieluma dēļ mēs atkāpāmies uz 17. Mums ir samazinājums pedagogos, bet 

ievērojams palielinājums atbalsta personālā. Ja mēs no šī atkāpjamies, tad būs milzīgs pieaugums 

budžetā – tas ir simtos tūkstošos mērāms, jo pedagogu algas gan no janvāra palielināsies, gan arī, 

visticamāk, no septembra palielināsies. Tas nozīmē, ka mūsu budžets to nevar pavilkt.  

Man jau drūma aina iezīmējas – kāpēc Aizkrauklē, kur ir šīs 17 bērnu grupas, un ir telpas, viņi 

veidos grupas ar 13 un 14 bērniem, ko viņi tehniski var izdarīt. Radīsim ļoti lielu problēmu. 

 

Iebilst Aigars LUKSS:  

Nesaprotu, kur veidojas simtiem tūkstoši [euro] . Ja bērnudārzā bērnu skaitu sadalām uz 17 un  ir 

4,08 likmes, tad mēs  arī šādu gradāciju arī varam atstāt. Nav runa, ka ņemsim papildus darbiniekus. 

Runa ir par to, ka atļaujam nedaudz lielāku pedagoģisko slodzi. Runa nav par to, ka trīsreiz lielāku. 

 

Ziņo Uldis RIEKSTIŅŠ:  

Bērnudārza vadītājs ir tiesīgs noteikt ne tikai 17 bērnu grupas, bet arī 14 bērnu grupas.  

 

Atbild Aigars LUKSS: ‘ 

To jau mēs varam regulēt, lai neveido mākslīgi grupas. 

[..] 

Jautā Aigars LUKSS: 

Cik būs mazākā grupa novadā? 

 

Atbild Uldis RIEKSTIŅŠ:  

Vietalva, piemēram. Tur bērnu skaits objektīvi mazāks. 

 

Aigars LUKSS:  

Bet ir grupas, kur ir 21 bērns. 

. 

Precizē Guntis LIBEKS:  

Aigar, Tava doma ir tāda – kā viens bērns klāt tā nauda seko bērnam? 

 

Aigars LUKSS:  

Tā naudas masa būs lielāka, ko bērnudārza vadītājs var sadalīt. 

[..]  Šobrīd likmes nav apstiprinātas. Jaunie noteikumi ir apstiprināti. Cik likmes būs “Jumītī’”? 
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Uldis RIEKSTIŅŠ:  

Es piekrītu, ka varētu būt ne ar 1.janvāri, bet ar kādu padsmito janvāri. Bērnu skaits ir nofiksēts, 

izdalām ar 17 un zinām grupu skaitu. Tālāk skatāmies kvadratūru. Ir atsevišķi gadījumi, kur telpu 

trūkst, un tas ir objektīvi, bet pamatā 17 bērnu grupiņā. Ja ir vairāk bērnu, likmes nepalielinās.  

 

Par priekšlikumu balso: 

"PAR"  -  2 (Aigars Lukss, Jānis Sarmis Bajinskis) 

"PRET" -  
6 (Ingūna Grandāne, Aivars Miezītis, Anita Ostrovska, Zane 

Romanova, Arvis Upīts, Evija Vectirāne) 

"ATTURAS" -  1 (Gatis Gūtmanis) 

"NEPIEDALĀS" 

-  
nav 

NOLEMJ: 

Noraidīt priekšlikumu “Par grozījumiem noteikumos 

"Aizkraukles novada pašvaldības noteikumi Vienotas pieejas 

īstenošanai pirmsskolas izglītības iestāžu personāla resursu 

plānošanā"” 

  

 

Sēdi slēdz plkst. 13:05 

Komitejas priekšsēdētājs        A.Upīts 

Sēdes protokoliste         D.Naroga 

 

 


